
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 706
Ministeren bedes i forlængelse af sin besvarelse af SUU alm. del spørgsmål
606 redegøre for, hvilken ”behørig” inddragelse af tobaksindustrien, der i dag
helt konkret sker fra Skatteministeriets side. Ministerens besvarelse bedes in-
deholde al den inddragelse og alt det samarbejde, der har været mellem Skat-
teministeriet på den ene side og tobaksindustrien og dens repræsentanter på
den anden side siden 1. juli 2015

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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